
»Gradim osnovno šolo
Zvonka Runka

JOŽE KOSIRNIK, VK tesar
pri SGP Graditelj, Kamnik:
,,Planirana gradnja pri osnovni
šoli Zvonka Runka se je pričela
septembra leta 1975, predvi-
deni zaključek gradnje smo
načrtovali za avgust 1977. To
pomeni, da bi jo šolarji lahko
uporabljali že naslednje šolsko
leto. Po odloku naj bi bil pri tej
šoli zgrajen prizidek s telovad-
nico, z glavnim projektom paje
razen velike in male telovadnice
predvidena še izgradnja 7 učnih
prostorov za izvajanje pouka na
predmetni stopnji. Delo gradbe-
nih delavcev je naporno. Clovek
je včasih po delu tako utrujen,
da niti zaspati ne more. A
povem vam, ko z neko gradnjo
zaključimo, pozabimo na hude
ure in ponosni zremo vanjo,
zavedajoč se, da smo jo posta-

vili dobesedno z lastnimi
rokami. Mi sadove našega dela
vidimo. In to nam dviguje de-
lovno moralo in samozavest.

Sprašujete me, če sem za
samoprispevek. Seveda sem. In
ga tudi že plačujem. Sem nam-
.reč iz Kamnika, kjer smo razpi-
sali kar 2odstotni samopris-
pevek. Tudi ta vsota se mi ne
zdi previsoka, čeprav imam
skromne osebne dohodke, a če
gre za nekaj tako pomembnega
kot so šole in vrtci, pa zdrav-
stveni domovi in domovi za
upokcjence, potem človeku ni
žal dati tistih nekaj tisočakov
na mesec. Kamničani, pa tudi
ostali prebivalci drugih sloven-
skih mest z zanimanjem
čakamo na izid referenduma v
Ljubljani. Sedaj se bo namreč
pokazalo, kako solidarna je
Ljubljana in ali bo glasovala za
svoj hitrejši napredek.

Gradbeni delavci smo prepri-
čani, da bo večina ,,ZA", pa ne
zato, da bi imeli delo, ampak
zato, ker vidimo, kako srečni so
tisti šolarji in tisti malčki, ki
obiskujejo novo šolo ali vrtec.
In prav je, da smo pričeli razvi-
jati naš družbeni standard s
samoprispevki, kajti ne sme
nam biti vseeno, kako naši otro-
ci rastejo, kako skrbimo za naše
zdravje in za jesen življenja
naših staršev."

876 učencev je stalno v zgradbi,
1300 učencev pri nas kosi, 500
zajtikuje, v kuhinji pripravijo
vsak dan čez 2000 malic itd.
Komaj se otepamo tretje izme-
ne. Z gradnjo OŠ v Kosezah -
še iz tekočega samoprispevka —
bomo upam vsaj delno omilili
stisko s prostorom v naši šoli.

Prepričan sem, da bodo staiši
naših šolarjev, ki jih je več kot
4000, glasovali ,,ZA", ker se
zavedajo, da bodo s svojim
,,ZA" rešili ne samo problem
svojega otroka, šolarja, ampak
tudi našega okoliša, občine in
mesta."


